
 
  

Zápis č. 5/2025 
z řádného zasedání Akademického senátu Pedagogické fakulty UJEP 

 
Místo: CS502 
Datum a čas: 21. 5. 2025, 15:00 h 
 
 

1. Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D. 
2. PhDr. Lukáš Círus, Ph.D  
3. Bc. Tereza Laliková 
4. PhDr. Jiří Šlégl, Ph.D. 
5. Mgr. Kateřina Šteklová, Ph.D. 
6. PhDr. Barbora Lanková, Ph.D.  
7. Mgr. Zdeněk Svoboda  

8. prof. akad. mal. Mgr. Martin Velíšek, 
Ph.D. 

9. Anne.Maria Černá 
10. Bc. Jakub Havránek 
11. Šimon Růžička 
12. Mgr. Lucie Zušťáková 
 

 
 

Hosté:  
doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D. 
PhDr. Ing. Ivan Bertl, Ph.D. 
 
Bc. David Drobný emailem z 14. 5. 2025 informoval předsedkyni senátu, že ukončil studium 
a jeho mandát tak zanikl. 
 
 

 
 
Program: 

1. Výroční zpráva o činnosti PF UJEP v Ústí nad Labem za rok 2024 
2. FRIM – žádost o schválení výdaje na kamerový systém ve výši 700.000Kč 
3. Podmínky přijímacího řízení 2025 – 2. kolo 
4. Různé 

 
Schválení programu zasedání  
hlasování: 12 pro – 0 proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
0. Autorizování zápisů z předchozích zasedání a hlasování per rollam + kontrola plnění 
usnesení AS PF UJEP 
 
Usnesení 0: 
AS PF UJEP schvaluje Zápis č. 04/2025 z řádného zasedání Akademického senátu 
Pedagogické fakulty UJEP, konaného dne 23. 4. 2025, v předložené verzi. 
 
hlasování: 12 pro – 0 proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
Kontrola usnesení AS PF UJEP 
Z minulých usnesení AS PF UJEP nevyplývají žádné další nesplněné úkoly. 
 



 
 
 

1. Výroční zpráva o činnosti PF UJEP za rok 2024 
 
Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. d) zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá 
Akademickému senátu PF UJEP ke schválení Výroční zprávu o činnosti PF UJEP za rok 
2024. 
 
Děkan: stručný komentář k obsahu, ze strany kateder nevzešly připomínky k VZ 
 
Diskuze 
Pavlíková  
Připomínka k formátování textu, editace odstavce str. 1, 9, 14 (souvislý text) 
dotaz na efektivitu a validitu testu obecných studijních předpokladů, který je součástí 
Národních srovnávacích zkoušek (NSZ) – využívá Učitelství pro 1. stupeň základních škol, 
Učitelství pro 1. stupeň základních škol a speciální pedagogika. 
Lanková – nejlepší varianta, ušetří čas, dobré zkušenosti 
 
Pavlíková - Re rozvoj pedagogických dovedností: kompetenční rámec v přípravě učitelů 
Děkan – zúčastní workshopu ke kompetenčním rámcům, v říjnu se chystá workshop na PF a 
PřF, v rámci OP JAK fungují pracovní skupiny, začíná tvorba oborových kompetenčních 
rámců (HV+VV, ČJ+Aj+NJ...) 
Nově akreditované programy musí obsahovat kompetenční rámec absolventa učitelství. 
 
 
Usnesení 1: 
AS PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. d) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o 
změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje Výroční zprávu o činnosti PF UJEP za 
rok 2024 v předloženém znění 
 
hlasování: 12 pro – 0 proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 
 
 
2. FRIM – žádost o schválení výdaje na kamerový system ve výši 700.000 Kč 
 
Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá 
Akademickému senátu PF UJEP Žádost o schválení výdaje z FRIMu PF ve výši 700.000,- Kč 
na revizi a doplnění bezpečnostního kamerového systému v oblasti budovy kateder. 
 
Komentář:  
Dr. Bertl – jedná se o doplnění systému firmou, která kamery instalovala, máme s ní servisní 
smlouvu a spolupráce s ní je velmi dobrá 
Ekonomická komise – bez připomínek 
 



 
Pavlíková – dotaz na bezpečnostní faktory - povinnost zveřejnit dokumentaci k jednání senátu 
je v rozporu s bezpečnostními parametry systému.  
Závěr: Po zasedání AS budou rozpisy materiálu pro kamerový systém staženy z dokumentace 
pro jednání AS PF přístupné akademické obci. 
 
 
Usnesení 2: 
Akademický senát PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje Žádost o 
schválení výdaje z FRIMu PF ve výši 700.000,- Kč na revizi a doplnění bezpečnostního 
kamerového systému v oblasti budovy kateder. 
 
 
hlasování: 12 pro – 0 proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 

 
 

3. Vyhlášení druhého kola přijímacího řízení v bakalářských a magisterských 
programech pro akademický rok 2025/2026 

 
Děkan PF UJEP, v souladu s § 27 odst. 1 písm. e) dle zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých 
školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá AS PF UJEP ke schválení 
Podmínky druhého kola přijímacího řízení do bakalářských a magisterských programů na 
akademický rok 2025/2026. 
 

Komentář děkan – čerpání financí z fondu F a R je podmíněno navýšením počtu uchazečů, 
proto se přistoupilo k vyhlášení 2. kola přijímacích zkoušek. . Bohužel, FF nebude otevírat 
program společenské vědy pro vzdělávání ani s AJ, ani s TV. PřF naopak podporuje vyhlášení 
druhého kola přijímacího řízení. 
 
 
Vyjádření Studijní komise 
 Dr. Círus – SK jednala s dr. Janovcem a souhlasí s podmínkami druhého kola přijímacího 
řízení. 
 
 
Usnesení 3: 
Akademický senát PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. e) zákona č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje Podmínky pro 
druhé kolo přijímacího řízení do bakalářských a magisterských studijních programů na 
akademický rok 2025/2026 v předloženém znění. 
 
hlasování: 12 pro – 0 proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 

 
 
 



 
4. Různé 

 
4.1.  Rezignace Bc. D. Drobného a doplnění Senátu 

 
Čl. 4 Volebního řádu AS PF UJEP 
Doplňovací volby 
1. Doplňovací volby do AS PF UJEP (dále jen „doplňovací volby“) vyhlásí AS PF 

UJEP neprodleně po zániku členství člena AS PF UJEP, jehož místo nelze obsadit 
náhradníkem (čl. 3 odst. 2). 

2. Doplňovací volby se nemusejí konat v případě, že místo bylo uvolněno v 
posledních devíti měsících funkčního období AS PF UJEP a jestliže se na tom AS 
PF UJEP usnese. 

 
Usnesení 4: 
Akademický senát PF UJEP na základě článku 4 Volebního řádu NEBUDE vyhlašovat 
doplňovací volby do Doplňovací volby do AS PF UJEP pro zbývající funkční období 21.5.-
31.12.2025. 
 
hlasování: 12 pro – 0 proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 

 
4.2. Stav rekonstrukce budovy kateder 

Tajemník informoval o průběhu rekonstrukce budovy kateder. Objekt se stavebně 
dokončuje, ale v dokumentační a podkladové části (za které je zodpovědný projektant 
stavby) se vyskytly aktuálně určité problémy a prostoje, které jsou nyní řešeny na úrovni 
vedení univerzity. 

 
4.3.  Stav sportovní haly 

U sportovní haly čekáme na další posudek (odborného výzkumného dřevařského ústavu), 
který, jak předpokládáme, vyústí v návrh zabezpečení této stavby tak, aby byla velmi 
omezeně využívána až do doby vypsání a získání dotace na výstavbu nového relevantního 
objektu. V tomto smyslu je intenzivně jednáno s MŠMT. 
 

4.4. Stav gymnastické tělocvičny 
Projekt sanace a zateplení malé tělocvičny se vyvíjí dobře. Statické sondy nevykazují 
problémy, bude proto v následujících týdnech dokončena projektová příprava vlastní 
realizace stavby (na tuto akci bude fakulta čerpat dotaci). 

 
 
 
Příští řádné zasedání AS PF UJEP se koná ve středu 18. června 2025 v 15:00 h v místnosti  
CS 502. (Změna termínu vyhrazena – kolize s přijímacími zkouškami) 
 
 
 

21. května 2025 

Zapsala Ing. Zdenka Kubištová Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D.  

 předsedkyně AS PF UJEP  


